



# What's the True Meaning of Life

© SiKelo Nice Sibiya, South Africa, Moloto Village

To me, the true meaning of life is to help people in my community to receive Tao. Tao has really changed my life. I received Tao when I was ten years old. Tao is like parents teaching us how to respect others and other people's properties. I was selfish and greedy then. I got an enlightenment from studying Tao. Now I am a Tao brother and I understand to respect, be honest and kind to all people. When I grow up, I want my children to receive Tao, so that they can know what the true life is.

I hope that one day Mr. Teng will set up a class in my house. My future family can receive Tao, too. I want to invite more and more people to come to the temple and to receive Tao. Thus, they can know the way back to heaven and stop doing wrong or evil things.

My parents must also receive Tao; I will do my best to ask them to receive Tao. Tao has really helped my life a lot. I know the difference between good and bad things.

By studying Tao, I know the purpose of receiving Tao. I want to meet people who don't receive Tao, and I'll explain what Tao is for them. I want everyone to have a better life because of studying Tao.

I thank Tao brothers and sisters from Taiwan who came to our location and offer lectures for us. We learn more truth. Finally, best wishes to all people. Good luck!



# 人生真諦

© 中譯 南非同心中堂提供

我的人生真諦就是幫助我們村莊的人都能求道。在我 10 歲那一年就求得寶貴的大道，求道以後確實漸漸改變我的人生。道就像我們的母親教導我們如何尊敬他人、尊重他人的財產。過去的我曾經很自私且貪心，學道以後啟發了我，現在我是道場的一份子，也了解自己應該如何起恭敬心、誠實心，以及慈悲對待眾生。我長大以後，希望我的小孩也能夠得道，才能了解人生真正的意義。

我希望有一天鄧清泉壇主能在我家開設研究班，那麼我未來的家人就可以求道。我也希望可以邀請更多人來中堂求道。這樣他們就會知道回天之路，並且停止做壞事或邪惡的事。

我的雙親也應該求道，我將盡力度他們來求道；道真的讓我的人生改變很多，也教導我如何分辨善惡。

透過學道，我了解求道的意義。我希望能遇到更多有緣人，向他們解說什麼是道；因為我希望每個人都能透過道的啟發而有更美好的人生。

再一次由衷感謝來自台灣的道親，願意到我們村莊來辦道以及講道，讓我們能夠學習到真理。最後祝福所有人，願大家一切如意！



◀ 筆者 (右一) 於 2010 年參加法會。